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Ad 1) Opfølgning på punkter fra generalforsamling og ekstraordinær generalforsamling 
Ændring af vedtægter 
Kommunen kan ikke godkende vores vedtægtsændringer da man ikke kan tvinge grundejere til at 
deltage i bestyrelsesarbejde i henhold til lokalplan nr. 110 – Engelbjerggård, §13. 
Bestyrelsen rejser nyt forslag til næste ordinære generalforsamling om at kravet om at bestyrelsen er 
sammensat af en person fra hver stikvej udgår. 
 
Ad 2) Legepladser  
Der er indhentet tilbud på årlig inspektion af legepladser fra Bjarne:  

• Højager 118 – 1750 kr. inkl. moms 

• Højager/Humlehaven – 1950 kr. inkl. moms 

• 2 sæt inspektionssæt – 0 kr. 
 
Martin har repareret gynge på legepladsen. 
Inspektion bestilles ved Bjarne der vil splitte regningen mellem Højager og Humlehaven og den delte 
legeplads. 
 
 

Bestyrelsesmøde Højager 

Deltagere: Niels (71), Martin (97), Mads (103) og  Michael (140) 

Afbud: Ingen 

Referent: Michael (140) 

Sted: Højager 140 

Dato: 2. maj 2018 

Emne: Bestyrelsesmøde 

Dagsorden: 
 

1. Opfølgning på punkter fra generalforsamling og ekstraordinær generalforsamling 
a. Ændring af vedtægter – ej godkendt af kommunen 

2. Legepladser 
a. Vedligehold og inspektion 

3. Snerydning 
4. Grønne områder 

a. Fejning af vej 
b. Tidsrum hvor CT total må klippe græs 

5. Økonomi 
a. Investering i andet end statsobligationer 

6. Næste møde 
a. Dato og tidspunkt? 

7. Evt. 
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Ad 3) Snerydning  
Der har været en henvendelse omkring frekvensen af saltning fra en grundejer der mente at der blev 
saltet rigeligt. Bestyrelsen er enige i at der ikke skal saltes unødvendigt af hensyn til planter og 
økonomi. Omvendt har vi dog også pligt til at sikre at man kan færdes sikkert på vejene, også som 
gående, cyklende etc. Det er bestyrelsens opfattelse at der har været saltet når det har været relevant 
men at der muligvis har været enkelte dage hvor det har været unødvendigt. Tages op med 
entreprenøren til næste vinter.  
 
Ad 4) Grønne arealer og vej 
Der er indhentet forskellige tilbud på fejning af vejene. Bestilles ved CT total. 
CT total har spurgt efter hvornår de må komme og klippe græs. Vi aftaler klipning af græs senest kl. 18 i 
hverdagene. Lørdag 10-16.  
Mads følger op på revner i vejen. 
Mads spørger Lars om han fik indhentet tilbud på rensning af rendestensbrønde og grundejernes 
sandfangsbrønde. 
Niels har undret sig over hvorfor er der ikke et skilt med blind vej. Lastbiler kører ind imellem forkert. 
Vi følger op på dette. 
 
Ad 5) Økonomi  
En evt. vedtægtsændring der giver mulighed for at investere i andet end statsobligationer kan 
godkendes af kommunen. Stilles som forslag til næste generalforsamling. 
 
Ad 6) Næste møde 
15. august kl. 19.30 hos Niels. 
 
Ad 7) Evt. 
 


